
 1-1/2014. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2014. február 5-
én (szerda) 1400 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza tanácskozóterme.

Jelen vannak: Franzné  Lakner  Éva  polgármester,  Barnáné  dr.  Jámbor
Dominika, dr. Lovas László képviselő, Pálosi Jánosné, Szabó
Erika képviselők (5 fő).

Állandó meghívottak részéről: Szöllősi Csaba jegyző
  

Előzetesen  bejelentette  távolmaradását: Tímár  Judit  alpolgármester,
Halbländer József, (2 fő)

Egyéb meghívott:   Mészáros László könyvelő

N a p i r e n d   e l ő t t :

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén
megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel 7 fő képviselő
közül 5 képviselő van jelen.
Bejelenti  továbbá,  hogy  a  mai  ülés  jegyzőkönyvvezetője  Dudás  Tiborné
köztisztviselő.  Jegyzőkönyv  hitelesítőnek  javasolja  Szabó  Erika  képviselőt,
amely javaslattal a Képviselő-testület egyhangúlag egyetért.
Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendi pontokat tárgyalja a Képviselő-testület.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

1/2014.(II.5.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2014.  február  5-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:
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1./ Kunbaja Község Önkormányzata és intézményei 2014. évi  költségvetésének 
véleményezése

     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

2./ Felső-Bácskai Regionális Szilárd Hulladéklerakó Önkormányzati Társulás 
     Társulási Megállapodásának módosítása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

3./ Bejelentések

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ Kunbaja Község Önkormányzata és intézményei 2014. évi   költségvetési
rendelet tervezete, a számszaki adatok véleményezése

      Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva polgármester: Felkéri  Mészáros  László  könyvelőt,  hogy
ismertesse az előterjesztés véleményezésének indokát.

Mészáros  László  könyvelő: Az  eddigi  gyakorlat  az  volt,  hogy  a  központi
költségvetési  törvény  elfogadása  után  45  nappal,  február  15-ig  kellett  az
önkormányzatoknak  a  költségvetést  elfogadni.  Most  kaptak  egy  államtitkári
állásfoglalást,  ami  szerint  február  5-re  esik  a  45.  nap,  így  a  költségvetés
tervezetét a mai rendkívüli ülésen kell beterjeszteni. Előzetesen összeállították a
költségvetés tervezetét, amelyhez kérik a Képviselő-testület véleményét.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Felkéri  Pálosi  Jánosné  képviselőt,  az
Ügyrendi és Gazdasági Bizottság elnökét, hogy ismertesse a Bizottság döntését.

Pálosi Jánosné képviselő: Az Ügyrendi és Gazdasági Bizottság megtárgyalta az
előterjesztést  és  mellékleteit.  Javasolta  a  Képviselő-testület  elé  terjeszteni
véleményezés végett.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A kiadásoknál a költséghelyenként az
előző év alapján terveztek?

Mészáros László könyvelő: Igen, és igyekeztek tartani magukat az intézmények
benyújtott igényeihez.
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Franzné Lakner Éva polgármester: Az előző évhez képest több állami támogatás
várható, vagy kevesebb.

Mészáros László könyvelő: Úgy tűnik, hogy több lesz az állami támogatás az
Óvoda és a Közös Hivatal miatt.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Most  egy  előzetesen  összeállított
költségvetést kaptak. Az előirányzatok 23 millió Ft-tal emelkedtek a tavalyihoz
képest.
A működési  kiadásokat  fedezik a bevételek.  Kevésnek tartja  az Óvodánál az
irodaszerre  tervezett  70.000  Ft-ot.  Sok  a  fénymásolás,  levelezés  stb.  Belső
átcsoportosítással  ugyan  lehet  nekik  adni.  Az  előző  évihez  képest  elég  a
tervezett összeg.

Mészáros  László  könyvelő: Az  Óvoda  így  kérte.  A  70.000  Ft  a  szakmai
anyagokat tartalmazza.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Az  Óvodai  fénymásolásokat  a  hivatalban
végzik, a leveleiket is a hivatal postázza.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az ÁFA az élelmiszerek ÁFÁ-ja?

Mészáros László könyvelő: A működési költségek ÁFÁ-ja.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Úgy  látja,  hogy  ebből  a
költségvetésből  szépen  lehet  gazdálkodni.  A  végleges  költségvetésnél  már
jobban fogják látni a számokat.

Franzné  Lakner  Éva polgármester: Javasolja  a  költségvetés  további  részletes
kidolgozását.  Egyetért  a  Képviselő-testület  a  költségvetés  további  részletes
kidolgozásával? 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

2/2014.(II.5.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbaja Község Önkormányzata és intézményei 
2014. évi költségvetésének véleményezése

Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az Államháztartásról szóló
2011.  évi  CXCV.  törvény  24.§  (3)  bekezdésében  foglaltak  szerint  eljárva
Kunbaja  Község  Önkormányzata  és  intézményei  2014.  évi  költségvetésére
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vonatkozó rendelet megalkotásához szükséges adatokat jelen határozat 1. számú,
2. számú melléklete szerinti tartalommal fogadja el.
A  Képviselő-testület  felhívja  a  jegyzőt  és  a  polgármestert  a  vonatkozó
jogszabályok  szerinti  2014.  évi  önkormányzati  költségvetésről  szóló  rendelet
tervezet elkészítésére és a vonatkozó határidőkön belül a Képviselő-testület elé
történő terjesztésére.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester, jegyző

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Felső-Bácskai Regionális Szilárd Hulladéklerakó Önkormányzati 
     Társulás Társulási Megállapodásának módosítása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szöllősi  Csaba  jegyző: Felső-Bácskai  Regionális  Szilárd  Hulladéklerakó
Önkormányzati  Társulás Társulási megállapodást módosítani szükséges, mert,
ahogy  azt  az  előterjesztés  tartalmazza,  a  tagdíj  beszedésére  pénzintézeti
megbízást kell adni. Tagdíj jelenleg nincs, de rendelkezni kell róla.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Jogszerűnek  és  gyakorlatban
méltányosnak tartja a Társulási megállapodást előterjesztés szerint módosítani. 

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület fogadja
el a Felső-Bácskai Regionális Szilárd Hulladéklerakó Önkormányzati Társulás
Társulási Megállapodásának módosításáról szóló előterjesztést,  és a határozati
javaslat figyelembe vételével hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

3/2014.(II.5.) öh.  H a t á r o z a t
Felső-Bácskai Regionális Szilárd 
Hulladéklerakó Önkormányzati Társulás Társulási 
Megállapodásának módosítása (II. módosítás)

1.) A  Felső-Bácskai  Regionális  Szilárd  Hulladéklerakó  Önkormányzati
Társulás Társulási Tanácsa (továbbiakban: Társulási Tanács) a Társulás
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Társulási  Megállapodását  2013.  december  1-jei  hatálybalépéssel  a
melléklet szerinti módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt –melléklet
szerinti- tartalommal elfogadja.

2.)  A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  az  egységes
szerkezetű Társulási Megállapodás aláírására.

Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
Határidő: azonnal

H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ Bejelentések

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Tájékoztatja  a  Képviselő-testületet,  hogy
végérvényesen elvesztették a Hajdúné-féle munkaügyi pert. 
Mint  mindenki  tudja,  a  testület  és  a  közakarat  szándéka  szerint  Hajdúné
Hornyák Mária féle munkaügyi per 2007. óta folyik a Kecskeméti Munkaügyi
bíróságon. 
A pert I. fokon az önkormányzat megnyerte, majd a II. fokon közbenső ítélet
született.  A  bíróság  megváltoztatta  az  első  fokú  bíróság  ítéletét  és
megállapította, hogy az alperes 2007. június 7. napján kelt 614-7/2007. számú
határozatával  jogellenesen  szüntette  meg  a  felperes  Hajdúné  Hornyák  Mária
jogviszonyát,  ezért  a  határozatot  hatályon  kívül  helyezte  és
jogkövetkezményeket illetően követelés összegére nézve az elsőfokú bíróságot a
tárgyalás folytatására és újabb határozathozatalra utasította.
Innentől kezdve a per 3 szálon folytatódott.
Az  egyik  maga  a  fegyelmi  vétség  elkövetésének  a  ténye.  Az  önkormányzat
törvény adta  lehetőségével  élve felülvizsgálati  kérelmet  adott  be a  Kúriához,
ezzel  kihasználva  az  összes  törvényes  eszközt.  A  kúria  azonban  sajnos
elutasította  az  önkormányzat  felülvizsgálati  kérelmét,  így  maga  a  fegyelmi
vétség elkövetéséről egyben hivatalvesztésről szóló önkormányzati – a jegyző
által hozott - határozat végérvényesen hatályon kívül lett helyezve. Nincs több
törvényes eszköz ennek felülvizsgálatára. Innentől kezdve az összegszerűség a
kérdés.
A másik szál az összegszerűségre vonatkozik.  Hajdúné visszamenőleg követeli
elmaradt munkabérét, egyéb munkabér jellegű követelései: elmaradt szabadság,
ruházati  költségtérítés,  13.  havi  juttatás,  étkezési  hozzájárulás,  végkielégítés,
jubileumi  jutalom  és  12  havi  kár-általány.  Ez  összesen  28.320.061,-  Ft  +
kamatok. Ezzel szemben az önkormányzat álláspontját az új Ktv-re helyezte:
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„Nem  kell  megtéríteni  az  illetménynek,  illetve  kárának  azt  a  részét,  amely
máshonnan megtérült vagy kellő gondosság mellett megtérülhetett volna.”

- máshonnan megtérült rész nem állta meg a helyét, mert adóbevallásában
nem szerepelt  sem őstermelői,  sem egyéb jövedelem.  A bíróság pedig
nem vizsgálta és figyelmen kívül hagyta azt, hogy miből élt, mert ez is
szóba került.

- kellő gondosság sem állta meg helyét a munkaügyi bíróságon, mert anno
Hajdúnét a hivatal passzív állományba helyzete, „függő” jogviszonyban
maradt  és  nem  volt  lehetősége  munkaügyi  központban  regisztráltatni
magát, illetve elhelyezkedni.

Összességében  a  bíróság  összegszerűség  tekintetében  úgy  mérlegelt,  hogy
Hajdúnénak meg kell fizetni:

 elmaradt munkabér címén: 18.720.401 Ft,
 szabadságmegváltás címén:      261.625 Ft
 13.havi juttatás címén:      487.652 Ft
 kereset kiegészítés címén:      208.000 Ft
 ruházati költségtérítés címén:        33.333 Ft
 étkezési hozzájárulás címén:         385.000 Ft
 felmentési időre járó illetmény:      532.000Ft
 végkielégítés:    2.128.000Ft
 jubileumi jutalom:      1.064.000Ft
 12 havi általány kártérítés:    3.290.400 Ft
 Összesen:  27.110.411 Ft + kamatok 
 + perköltség       300.000 Ft + ÁFA (81.000Ft)

A harmadik szál: 
Ehhez az ügyhöz kapcsolódóan egy másik pert indított Hajdúné a hivatal ellen.
keresetben kérte:
„kötelezni  Kunbaja  község  Polgármesteri  Hivatalát  a  szabályos  és  törvényes
teljes körű közszolgálati megszüntető papírok kiállítására és kiadására”
Ebben  a  peres  eljárásban  a  felperes  keresetétől  elállt,  a  bíróság  a  pert
megszüntette.
A II. fokú ítéletet még nem kapta meg az önkormányzat. Hajdúné kérte az iratait
az önkormányzattól.
Nem titok hogy a megítélt összeget az önkormányzat kifizetni nem tudja. Bányai
Gábor urat tájékoztatja az ügyről. Többen beszéltek már vele ebben a kérdésben.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Ismeri Hajdúné munkáját, ez a passzív
állományba helyezés az akkori jegyző nagy hibája volt. Ha nem helyezik passzív
állományba, meg lett volna a lehetősége, hogy munkát vállaljon. Felháborodást
fog  okozni  a  faluban  az  ítélet.  Hajdúné  munkája  és  a  megítélt  összeg
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méltánytalan a falu felé.  Hajdúné az időhúzásra ment rá. Így van? – kérdi  a
könyvelőt.

Mészáros László könyvelő: Ő is megdöbben, nem tudta, hogy miért volt ez.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Ezt  az  ügyet  rendezni  kell  valamilyen
módon.  A  Képviselő-testület  is  gondolkodjon  a  lehetséges  megoldáson.
Akarják-e a volt jegyző felelősségre vonását?

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Ismeri  dr.  Bor  Norbert  munkáját,
befolyásolhatóságát. A megítélt összeg nagy terhet jelent az önkormányzatnak.
Eddig, ha valamilyen probléma akadt, mindig Bányai Úr segítségét kérték, de
van  egy  határ.  Mindenki  tudja,  hogy  ez  az  ügy  milyen  hanyagság
következménye. Itt nem 1-2 Ft-ról van szó. Kérni kellene a BM vagy valaki más
segítségét. Bor Norbertet is hiába vonják felelősségre.

Patocskai Tibor alpolgármester: Volt egy fegyelmi bizottság is.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  fegyelmi  bizottság  vezetője  az
apparátus legképzettebb tagja.

Patocskai Tibor alpolgármester: Van 2 másodfokú ítélet, 1 kúriai ítélet, Hajdúnét
ki kell fizetni. Vonják felelősségre a felelőst.
Az előző jegyző idejében a meghirdetett pénzügyi álláshelyre Hajdúné is beadta
a pályázatát, és a pertől is elállt volna, de nem őt alkalmazta az önkormányzat.
Barnáné  dr.  képviselő  asszonynak  ismernie  kellett,  hogy  ki  volt  az
önkormányzatnál passzív állományban.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Képviselőként nem szükséges tudni,
hogy ki volt passzív állományban.

Patocskai  Tibor  alpolgármester: Hajdúné  a  kormányablak  indulásakor  is
jelentkezett  volna.  Szép  Katalin  jegyző  idejében  kérte,  hogy  tegyék  aktív
állományba.  Azt  mondta,  hogy szó sem lehet  róla.  A 28 millió Ft-ot  ki  kell
fizetni. A felelőst meg kell keresni. 

dr. Lovas László képviselő: Egyetért az elhangzottakkal. Van-e állami garancia
a jegyző döntéseivel kapcsolatban? Orvosoknál van.

Szöllősi  Csaba  jegyző: Jegyzőknél  nincs  ilyen  kötelező  szakmai  felelősség
biztosítás.
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dr. Lovas László képviselő: Ebben az ügyben nem igazságszolgáltatás, hanem
jogszolgáltatás folyt. A pert a sikkasztás tárgyalásának idejére szüneteltették. A
II. fok a sikkasztási üggyel nem foglalkozott. Itt nem igazságszolgáltatás volt.

Patocskai Tibor alpolgármester: Ez az ügy nem a mostani testület felelőssége, ez
2007. óta folyik.

Szabó Erika képviselő: Nem a jelenlegi testület hibázott. Az önkormányzat az
összeomlás  szélén  volt,  sokat  dolgoztak,  hogy  az  összeomlást  elkerüljék.
Szomorú, hogy eredményeik ellenére megint bajban vannak.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Elhangzott, hogy az önkormányzat az
összeomlás szélén állt. Azt nem vizsgálták, hogy a régi testület mit vett át az
előző testülettől. Most kár ebben a körben ezt vitatni.

Szabó  Erika  képviselő: Nehéz  helyzetben  volt  az  önkormányzat,  próbáltak
boldogulni.

dr.  Lovas  László  képviselő: Ezzel  a  helyzettel  most  ott  vagyunk,  ahonnan
elindultunk.

Patocskai  Tibor  alpolgármester: Valamit  lehet  tenni,  de  ez  hosszú  idő  lesz.
Ehhez  a  helyzethez  az  előző  vezetés  hibája  vezetett.  E  mögött  volt
személyeskedés is.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Ez nem személyeskedés kérdése, ezek
tények. Patocskai Tibor ebben az ügyben elfogult. Ők egész másként látják ezt
az ügyet. Hajdúnéval kapcsolatban felmerült problémák megalapozottak, ismeri
a munkáját, amikor jegyző volt, odafigyelt a pénzügyre.

Patocskai Tibor alpolgármester: Általánosságban mondta a személyeskedést. Ha
elfogult lett volna, akkor többször kérte volna a kifizetést. Soha nem kérdezett,
két tűz között volt. Sokat tett a faluért, most ez az egész a nyakukba szakadt.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  gazdálkodásra  mindig  nagyon
odafigyelt. 2002-ig, amíg jegyző volt, a gazdálkodás és a költségvetés rendben
volt. Őt nem tudja felelősé tenni senki.  Semmi szabálytalanság nem történt a
pályázatukkal sem. A személyeskedés oda-vissza történt. A munkát mindenkitől
megkövetelte. Hajdúnét mindig ellenőrizni kellett. Senki ne mondja azt, hogy
családon belül ez a munkaügyi per nem merült fel.

Patocskai Tibor alpolgármester: Ő nem folyt bele ebbe az ügybe. Ebből családi
bonyodalom is lehetett volna.
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Pálosi Jánosné képviselő: Hajdúné még mindig passzív állományban van?

Franzné Lakner Éva polgármester: Igen, passzív állományban van. Ha meg lesz
az  ítélet,  megszüntetik  a  passzív  állományt.  Próbálták  már  korábban  is
megszüntetni,  de  nem  lehetett,  mert  Hajdúné  nem  írta  alá  összeg  nélkül  a
megszüntetést.

Pálosi  Jánosné  képviselő: Mivel  az  önkormányzatnak  pénze  nincs,
önkormányzati ingatlant nem lehet felajánlani neki?

Franzné Lakner Éva polgármester: Felajánlani lehet ingatlant, de nem köteles
elfogadni, az ítélet forintról szól. 

Mészáros  László  könyvelő: Legrosszabb esetben a  végrehajtótól  jön a  30-40
millió Ft-os inkasszó. Az inkasszó teljesen megbéníthatja az önkormányzatot.

Franzné Lakner Éva polgármester: Ezt az összeget kifizetni költségvetésből nem
tudjuk  az  ÖNHIKI  elszámolás  előtt  vagyunk,  próbáltuk  engedélyt  kérni
átcímkézésre, de nem kaptunk rá engedélyt.
Meg  kellene  hívni  Hajdúnét  egy  képviselő-testületi  ülésre,  hogy  tudnak-e
valamilyen  egyezséget  kötni.  Van-e  a  képviselőknek  valamilyen  ötletük,
megoldási javaslatuk rá?

A képviselők részéről javaslat nem hangzott el.

Franzné Lakner Éva polgármester: Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy a
Bács-Kiskun Megyei Kormányhivatal törvényességi felhívással élt működéssel
összefüggő mulasztásos törvénysértés miatt, a képviselő-testület üléséről készült
jegyzőkönyvek felterjesztési kötelezettségének elmulasztása miatt.
Röviden  ismertette  a  Kormányhivatal  BKB/001/1539-1/2014.  számú
törvényességi  felhívását.  A jegyző a jegyzőkönyvet az ülést követő 15 napon
belül  köteles  megküldeni  a  Kormányhivatalnak  papíralapon  és  elektronikus
formában.  Kunbaja  község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2013.
szeptember  4.  utáni  üléseiről  készült  jegyzőkönyvek  nem  kerültek
felterjesztésre.  A  jegyzőkönyvek  felterjesztésének  elmulasztása  miatt
mulasztásból  eredő  jogszabálysértő  helyzet  áll  fenn.  A  mulasztásból  eredő
jogszabálysértés a jegyzőkönyvek Kormányhivatalhoz történő felterjesztésével
szüntethető meg, ennek határideje: március 7. 
Ezt  követően  ismertette  a  határozat-tervezetet.  Javasolja,  hogy  a  Képviselő-
testület a határozat-tervezet alapján hozza meg határozatát.
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Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

4/2014.(II.5.) öh.  H a t á r o z a t
A Bács-Kiskun Megyei Kormányhivatal 
BKB/001/539-1/2014 számú törvényességi 
felhívásban foglaltakról.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megismerte  a  Bács-
Kiskun  Megyei  Kormányhivatal  BKB/001/539-1/2014  számú  törvényességi
felhívásában  foglaltak.  A  Képviselő-testület  elfogadva  a  hivatkozott
törvényességi felhívásában foglaltakat felhívja a jegyzőt az abban foglaltak és a
teljesítésére.

Határidő: 2014. március 7.
Felelős: jegyző

Franzné Lakner Éva polgármester: Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy a
Bács-Kiskun Megyei Kormányhivatal törvényességi felhívással élt mulasztásban
megnyilvánuló törvénysértés miatt. Röviden ismertette a Kormányhivatal BKB/
001/199-1/2014. számú törvényességi felhívását. 
A kormányhivatalok 2013. december 31-ig célellenőrzés keretében vizsgálták a
hulladék tárgykörben alkotott önkormányzati rendeleteket megadott szempontok
alapján. A célellenőrzés megállapítása, hogy a Képviselő-testület nem tett eleget
a hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV. törvény 88.§ (4) bekezdéséből adódó
átfogó  rendelet  felülvizsgálati  kötelezettségének.  A  Képviselő-testület
rendelkezik  e  tárgyban  önkormányzati  rendelettel,  így  nem  rendeletalkotási,
hanem  megváltozott  jogszabályi  környezetre  tekintettel  2013.  január  1-jétől
rendelet  felülvizsgálati  kötelezettsége  van  a  települési  szilárd  hulladékkal
kapcsolatos  hulladékkezelési  helyi  közszolgáltatásról  szóló  önkormányzati
rendeletet illetően.
A  törvényességi  felhívásban  foglaltakat  javasolja  a  Képviselő-testületnek
megvizsgálni. A hozott döntésről, a törvénysértés megszüntetése érdekében tett
intézkedésről  a  Bács-Kiskun  Megyei  Kormányhivatalt  2014.  március  21-ig
levélben kell tájékoztatni.
Ezt  követően  ismertette  a  határozat-tervezetet.  Javasolja,  hogy  a  Képviselő-
testület a határozat-tervezet alapján hozza meg határozatát.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  rendelet  felülvizsgálatával
kapcsolatban  javasolja,  hogy  előzetesen  egyeztessenek  a  törvényességi
referenssel. Ha eleget tesznek az elvárásoknak, a rendeletet elfogadják.
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